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Ontwikkelgesprek UvH, onderwijsvisitatie juni 2019 

 
Opzet gesprek  
Tijdens het ontwikkelgesprek kon de UvH vragen aan de visitatiecommissie voorleggen, en open over 
toekomstplannen spreken. Het ontwikkelgesprek is gevoerd aan de hand van drie vooraf aan het 
visitatiepanel verstrekte ontwikkelvragen. De commissie kon hierdoor in de voorbereiding van de 
visitatie al op de vragen anticiperen. Tijdens het visitatiebezoek kreeg de commissie nog extra 
informatie over deze thema’s in gesprekken met het opleidingsmanagement, de docenten, 
studenten, alumni en commissies.  
 
Onderwerpen 
1. Internationalisation-at-home  
2. Nieuwe masters  
3. Rol examencommissie  
 
 

Opvolging gesprek 
De belangrijkste conclusies uit het ontwikkelgesprek zijn:  
1. Internationalisation-at-home is te beperkt. De UvH zou meer naar buiten moeten treden. Naast 
plannen ‘at home’, zoals een internationale minor of het betrekken van internationale humanistische 
genootschappen, moet de UvH komende jaren meer investeren in ruimte voor studenten om enige 
tijd in het buitenland te studeren, onderzoek te doen of stage te lopen.  
2. De nieuwe masters zijn zeer welkom en bieden mogelijkheden voor het vergroten van de 
zichtbaarheid van de UvH. Het vergt echter een grote investering en vraagt daarom om slimme 
oplossingen zoals blended learning, modulair onderwijs en stapelprogramma’s. Dit zal worden 
meegenomen in het ontwerp van de masters. Met deze twee conclusies gaat de UvH komende jaren 
aan de slag. 
3. De visitatiecommissie is zeer onder de indruk van de Examencommissie en de 
Opleidingscommissie. De getoonde mate van betrokkenheid en eigen initiatief hebben de panelleden 
nog niet vaak gezien. De commissies zijn zeer gefocust en kennen hun taken zeer gedetailleerd. De 
commissie ziet dit als een voorbeeld voor andere instellingen, waar commissies nog wel eens klagen 
over de hoeveelheid taken en de werkdruk.  
De visitatiecommissie raadt ook aan om de niet-wettelijke commissies zoals STuF en de 
HumanistiekFabriek vooral de ruimte te (blijven) geven omdat ze een belangrijke toevoeging zijn aan 
de kwaliteitscultuur. Ter ontlasting van de examencommissie kan worden overwogen een aparte 
toetscommissie in te stellen, zodat niet de hele commissie zich met toetsing hoeft bezig te houden. 
Dat scheelt werkdruk 
 
 


